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UO Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,

Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,
ktore odbylo sie w dniu 29 lutego 2012 roku

o godzinie 1200 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia Programu

Opieki nad Zwierzetami Bezdomnymi oraz Przeciwdzialania Bezdornnosci Zwierzat
na terenie Gminy Marki (druk 175).

5. Sprawy rozne.
6. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyh,cie wnioskow w sprawie zmian porzildku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia Programu
Opieki nad Zwierzetami Bezdomnymi oraz Przeciwdzialania Bezdomnosci Zwierzilt na
terenie Gminy Marki (druk 175).

Projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi
oraz przeciwdzialania bezdomnosci zwierzat na terenie gminy Marki druk nr 175 stanowi
zalacznik nr 2.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec udzielil glosu Burmistrzowi Miasta Marki Januszowi
Werczynskiemu.

Burmistrz przedstawil projekt uchwaly i poinformowal, iz zgodnie z ustawa spoczywa na nas
obowiazek opracowania, uchwalenia i wdrazenia Programu Opieki nad Zwierzetami
Bezdomnymi oraz Przeciwdzialania Bezdomnosci Zwierzat na terenie naszej Gminy;
w uchwale tej jest sporo drobnych wad, uchybien (bledy 0 charakterze redakcyjnym,
stylistyczne, interpunkcyjne); jednak ta uchwala nie budzi wiekszych watpliwosci; wspomnial
o problemie czipowania, kt6ry zostal tylko zasygnalizowany, jednak z zapis6w wynika ze
przed odwiezieniem do schroniska zlapane zwierze trzeba zaczopowac; obawiamy sie ze to
zjawisko bezdomnosci zwierzat i niezapanowanie nad nim moze prowadzic do tego ze Marki
sa ofiara psiego oscylatora; wspomnial 0 opiece calodobowej weterynaryjnej nad
zwierzetarni, 0 wspolpracy z stowarzyszeniami jak rowniez, z wolontariuszami i ludzmi
dobrej woli.

Burmistrz poinformowal, iz zlozy dzisiaj wniosek 0 zdjecie projektu uchwaly zawartego
w druku nr 175 z porzadku obrad, gdyz jego zdaniem wymaga on przeredagowania natomiast
samego planu Burmistrz by nie zmienial.



Naczelnik Hubert Komorowski odniosl sie do wypowiedzi Burmistrza i wspomnial 0

oscylatorze, niestety jest to udokumentowane ze zdarzaja sie takie przypadki, one wynikaja z
nieuczciwosci osob, ktore wylapuja zwierzeta ale rowniez z pozniejszego obiegu zwierzecia;
zostalo potwierdzone przez schroniska ktore czipuja zwierzeta, poniewaz zwierze ktore
zostalo adoptowane po jakims czasie znajduje sie po raz kolejny w schronisku; cary ten
program rna zakres minimalny jesli chodzi 0 wymogi ustawowe, poza czipowaniem i
sterylizacjct.

Przewodniczacy Komisji zapytal czy ten projekt byl konsultowany z Organizacjami
Spolecznymi zajmujacymi sie ochrona nad zwierzetami, czy takie opinie byly wysylane do
czlonkow komisji?

Naczelnik Hubert Komorowski poinformowal, ze projekt byl konsultowany; opinia tego
projektu otrzymalismy od Mareckiej Strazy Zwierzat, zostala wyslana do organizacji VIVA;
od Kola Lowieckiego, ktore dziala na terenie naszej Gminy rowniez, otrzymalismy opinie,
ktora ograniczala sie do sugestii dotyczacej czipowania zwierzat, Opinie nie byly wysylane do
radnych, poniewaz samo zorganizowanie tworzenia tego programu jest klopotliwe, ten
program musi wskazywac srodki budzetowe na jego realizacje, dlatego program ten maze
powstawac dopiero po uchwaleniu budzetu.

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie 0 przeslanie na skrzynki pocztowe wspomnianych opinii
i zadal pytanie jaki jest stosunek do usypiania slepych miotow?

Pan Naczelnik powiedzial, ze ustawa dopuszcza takie zabiegi, maja one na celu zmniejszenie
populacji.

Przewodniczacy Komisji powiedzial, iz budzi jego zastanowienie jak to koresponduje z §2
pkt 2 litera d zalacznika do projektu uchwaly zawartego w druku nr 175 mof edukacje
mieszkancow miasta w zakresie zasad humanitamego traktowania zwierzat jak to
koresponduje z usypianiem zdrowych miotow?

Przewodniczacy komisji zasugerowal aby w tym programie doprecyzowac fakt by samica
byla sterylizowana, aby nie powtarzala sie sytuacja usypiania slepych miotow z tej samej
samicy?

Pan Naczelnik podkreslil, ze me widzi zadnych przeciwwskazaiJ. aby taki zapis w tym
programie zawrzec.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in.; radna Maria Przybysz - Piwko,
----Przewodnicz'!cy- * omisji- Radoslaw- Dec-, radny-Pawel-Pniewski-, - Burmistrz- Janusz----

Werczynski,

Poruszano tematy zwiazane m.in. z czipowaniem zwierzat, wysoka jakoscia swiadczonych
uslug na rzecz bezdomnych zwierzat w Markach w porownaniu z innymi gminami z terenu
powiatu.

Radna Przybysz-Piwko zwrocila uwage m.in. na zwiazany ze sformulowaniem zawartym w §
2 pkt 2, litera d zalaczniku do projektu uchwaly zawartym w druku nr 175; aby zrezygnowac
z tego okreslenia humanitamy i wtedy brzmialo by to nastepujaco: edukacje mieszkancow
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miasta w zakresie zasad traktowania zwierzat oraz obowiazkow wlascicieli wobec zwierzat
domowych.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz w dniu dzisiejszym komisja nie bedzie opiniowala
projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi
oraz przeciwdzialania bezdomnosci zwierzat na terenie Gminy Marki zawartym w druku nr
175.

Pkt. 5. Sprawy rozne.

Radny Marek Szczepanowski zwrocil uwage na wysoki poziom wody jaki wskazywal
wodowskaz na rzece Czamej w Markach i zapytal czy jest to juz stan alarmowy?

Burmistrz poinformowal, ze w rniniona niedziele mielismy chwile niepokoju, jezeli chodzi 0

rzeke Dluga tam monitorujemy waly; poziom wody nie byl bardzo wysoki, natomiast niestety
w rejonie czeki Czamej przy ulicy Dlugiej byly klopoty; modernizowalismy rowy
melioracyjne lezace w rejonie rzeki Czamej, row ten zostal na pewnym odcinku zasypany 0

czym nie zostalismy poinformowani, w zwiazku z czym pojawil sie problem i musielismy
sciagac koparke i spychacz by ten row udroznic; "grobla" ktora zostala swego czasu usypana
ta sytuacje poprawila lecz nie jest ona wybudowana wszedzie tam gdzie bye powinna; tak jak
wiemy rzeka Czama jest rzeka dzika, nieuregulowana i tam poziom wody szybko wzrasta.

Przewodniczacy Komisji zapytal czy ta informacja byla zamieszczona rowniez na portalu
spolecznosciowym miasta Marki.

Burmistrz powiedzial, ze z jego informacji wynika, iz byla zamieszczona na stronie
intemetowej WWW.marki.pl.byemozeznajdowalsi~linkdostronymarki.net.

Pkt. 6. Zamkniecie posiedzenia.

Przewodniczacy Radoslaw Dec 0 godzinie 1300 zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

Protokolowala;
Anna Broma
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